

السياسة المالية في مدارس رند للتعليم (2026/2027-1448)

1- الرسوم الدراسية معتمدة من قبل وزارة التعليم شاملة الكتب الدراسية والمطبوعات.

روضة رند العالمية	25,500 ريال	ابتدائية رند العالمية	29,500 ريال	متوسطة رند العالمية	32,000 ريال	ثانوية رند العالمية	35,000 ريال	ابتدائية رند الاهلية	25,500 ريال
-------------------	-------------	-----------------------	-------------	---------------------	-------------	---------------------	-------------	----------------------	-------------

2- الرسوم الدراسية يجب أن تدفع مرة واحدة ويمكن دفعها على قسطين حسب النسبة المئوية التالية من إجمالي الرسوم:

1- الفصل الدراسي الاول	60%	2- الفصل الدراسي الثاني	40%
------------------------	-----	-------------------------	-----

3- الرسوم الدراسية لفصل دراسي منفرد تكون 60% من إجمالي الرسوم.

4- سداد مبلغ 500 ريال لعمل اختبار القبول يحتسب ضمن الرسوم الدراسية عند اكمال اجراءات التسجيل.

5- الرسوم لا تشمل المواصلات (طرف خارجي ليس للمدرسة علاقة مالية أو تنظيمية)، الزي المدرسي، الوجبات، الرحلات، ادوات القرطاسية والحقيبة المدرسية.

6- اعتماد التسجيل بسداد الرسوم، وفي حال الانسحاب **يخصم مبلغ 3,000 ريال** من المبلغ المدفوع نظير الرسوم الادارية.

7- عدم الدفع أو التأخر في السداد بعد أسبوع من تاريخ التسجيل يحق للمدرسة الغاء التسجيل.

8- رسوم المدرسة غير قابله للتفاوض سواء كانت الدراسة (حضورى، عن بعد، مدمج وغيره).

9- في حالة عدم استكمال سداد الرسوم حتى نهاية العام الدراسي من حق المدرسة أن **تحتجز الملف المشتمل على تقارير تقييم الطالب والشهادة.**

خصم الاشقاء المعتمد في حال التسجيل لسنة دراسية كاملة كالتالي:

خصم 2 أخوه	2,000 ريال	خصم 3 أخوة	4,500 ريال	خصم 4 أخوه فما فوق	6,000 ريال
------------	------------	------------	------------	--------------------	------------

سياسة الاسترداد:

الحالة	الاجراء المتبع
1	الانسحاب من بداية التسجيل حتى بداية الدراسة
2	الانسحاب خلال الاسبوع الاول من الفصل الدراسي
3	الانسحاب ابتداءً من الاسبوع الثاني من الفصل الدراسي حتى نهاية الفصل

أ. انسحاب الطالب للفصل الدراسي الثاني (سواء تسجيل جديد ابتداء من الفصل الدراسي الثاني أو مرفع) تطبق سياسة الاسترداد السابقة.

ب. حال دفع ولي الامر رسوم السنة الدراسية كاملة عند التسجيل ثم اضطر الى سحب الطالب للفصل الدراسي الثاني ، يسترد ولي الامر رسوم الفصل الدراسي الثاني فقط شرط ابلاغ الادارة قبل نهاية الفصل الدراسي الاول بمدة لا تقل عن شهر.

ج. عند إعادة تسجيل الطالب المنسحب فإن الرسوم الدراسية سوف تدفع كتسجيل جديد بدون احتساب المبلغ الذي تم خصمه.

طرق الدفع

✓ الشيك : حتى يكون الشيك صحيحاً ومقبولاً يشترط استخدام الاسم:

" مدارس رند العالمية" ← لقسم العالمية

" مدرسة رند الأهلية الابتدائية للبنات" ← لقسم الأهلية

✓ نقدا ✓ بطاقة الصراف الآلي مدى والفيزا والماستركار্ড ✓ سداد مفوتر 901 رسوم

✓ التحويل البنكي على الحسابات التالية:

SAB البنك السعودي الأول			
IBAN	رقم الحساب	اسم الحساب	القسم
SA7045-0000-00061-012811-003	061-012811-003	مدارس رند العالمية	روضة رند العالمية
SA9745-0000-00061-012811-002	061-012811-002		مدرسة رند العالمية
SA6045-0000-00061-117008-001	061-117008-001	مدرسة رند الأهلية الابتدائية للبنات	مدرسة رند الأهلية
SNB البنك الاهلي السعودي			
IBAN	رقم الحساب	اسم الحساب	القسم
SA7010-0000-01947-554000-100	019-47554000-100	مدارس رند العالمية	العالمية
SA8410-0000-01948-766000-104	019-48766000-104	مدرسة رند الأهلية الابتدائية للبنات	مدرسة رند الأهلية

Rand Schools for Education Financial Policy (1448- 2026/2027)

1- Tuition fees are approved from Ministry of Education including books only.

RIS KG	25,500 SR	Primary School	29,500 SR	Middle School	32,000 SR	Secondary School	35,000 SR	Alahliya school	25,500 SR
--------	-----------	----------------	-----------	---------------	-----------	------------------	-----------	-----------------	-----------

2- The tuition fees must be paid lump-sum or in three installments as following percentage of the total fees

1 st semester	60%	2 nd semester	40%
--------------------------	-----	--------------------------	-----

3- Registering for a single semester is subject to a fee of **60%** of the total annual tuition

4- Payment of SAR 500 for the admission test shall be counted toward the tuition fees upon completion of the registration process.

5- Tuition fees exclude transportation services (provided by a third party), uniforms, meals, field trips, stationery, and school bags.

6- Registration is confirmed upon payment of the fees. In the event of withdrawal, an amount of **3,000 SAR** will be deducted from the paid fees as administrative charges.

7- In the event of non-payment within one week of the registration date, the school reserves the right to cancel the registration.

8- The school fees are final and non-negotiable for any form of educational program.

9- The school reserves the right to retain the student's certificate and progress report in the event that all fees are not settled by the end of the academic year.

Sibling discount is as the following:

2 siblings	2,000 SR	3 siblings	4,500 SR	4 siblings	6,000 SR
------------	----------	------------	----------	------------	----------

Refund policy:

	The Status	The procedure
1	Withdrawal from the date of registration until the start of the academic year	Refund the paid fees after deducting 3,000 SR.
2	Withdrawal during the first week of the academic term:	Refund the paid fees after deducting 7,500 SR.
3	Withdrawal from the second week of the academic term until the end of the semester	No refund will be issued, and parents are required to pay the remaining tuition fees

- Withdrawal in the second semester (new registration for the second semester or upgrade) The previous refund policy shall apply.
- In the event of withdrawal from the second semester, after payment of the total fees, only the second semester fees shall be refunded, provided the administration is notified at least one month before the end of the first semester.
- Re-registration of withdrawn students:
Tuition fees shall be paid as a new admission, without consideration of any previously deducted fees.

Payment Methods

✓ **Cash.** ✓ **Bank Transfer** ✓ **ATM:** (Visa / MasterCard) ✓ **SADAD** (biller code 901 Rosom) ✓ **Cheques** (under the school account named)

SAB		Saudi Awwal Bank	
Section	Account Name	Account NO.	IBAN
KG	Rand International School	061-012811-003	SA7045-0000-00061-012811-003
International School	Rund International School	061-012811-002	SA9745-0000-00061-012811-002
Alahliya school	Rand Privit School	061-117008-001	SA6045-0000-00061-117008-001
SNB		Saudi National Bank	
Section	Account Name	Account NO.	IBAN
International School	Rand International School	019-47554000-100	SA7010-0000-01947-554000-100
Alahliya school	Mdrst Rnd Alahlyt Alabtdayt Ilbnat	019-48766000-104	SA8410-0000-01948-766000-104